
Protokół Nr LVII/2023 

z posiedzenia Rady Gminy Łączna 

 z dnia 27 listopada 2023r. 

 
Miejsce posiedzenia  –  sala konferencyjna Urzędu Gminy w Łącznej, Czerwona Górka 1 B 

Czas trwania obrad   –  godz. 16,00 – 17,35 

 

Ad.  1. 

Dnia 27 listopada 2023r. odbyło się LVII-e w kadencji posiedzenie Rady Gminy Łączna.  

Obrady otworzyła i przewodniczyła im  Przewodnicząca Rady Gminy p. Monika Pająk. 

Przewodnicząca Rady powitała zaproszonych gości oraz przybyłych radnych. 

Wśród zaproszonych gości byli: 

- Wójt Gminy Łączna p. Romuald Kowaliński 

- Zastępca Wójta Gminy Łączna p. Krzysztof Pastuszka 

- Skarbnik Gminy Łączna p. Joanna Kopytek 

- Sekretarz Gminy Łączna p. Mirosław Kopytek 

- Radca Prawny Urzędu Gminy Łączna p. Wacław Iwanczatik 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łącznej p. Monika Marcisz 

- p.o. Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej w Łącznej p. Bożena Tuśnio 

- sołtysi gminy, pracownicy Urzędu Gminy 

 

W momencie otwarcia posiedzenia na liście obecności podpisy złożyło 13 radnych,  

co stanowiło 87 % ustawowego składu Rady Gminy.  

Obrady były prawomocne.  

Nieobecni radni: Januchta Jacek, Nyga Mirosław – usprawiedliwieni. 

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad.  2. 

Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady zaproponowała alfabetycznie z listy  

Radną Bernardę Piwowar, która wyraziła zgodę na pełnienie tej funkcji. 

 

Ad.  3. 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodnicząca Rady – odczytała zaproponowany porządek obrad sesji i zapytała czy są 

wnioski do porządku obrad. 

Wniosków nie zgłoszono. Porządek obrad stał się obowiązujący: 

1. Powitanie i stwierdzenie kworum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie z wykonania wniosków i uchwał Rady Gminy z poprzednich sesji. 

6. Przedstawienie wniosków z posiedzeń komisji w okresie między sesjami. 

7. Pytania, wnioski, interpelacje. 

8. Udzielenie odpowiedzi na zadane pytania. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) określenia zasad udzielania dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się  

w gminnej ewidencji zabytków położonym na obszarze gminy Łączna 

b) wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę Łączna części mienia Miasta i Gminy 

Suchedniów w związku ze zmianą granic 
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c) zmian budżetu Gminy Łączna na 2023 rok 

d) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łączna na lata 2023-2032 

10. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Gminy Łączna z dnia 30 października 2023r. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 4 i 5. 

Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami oraz sprawozdanie z wykonania 

wniosków i uchwał Rady Gminy z poprzednich sesji. 

Sprawozdanie od dnia 30 października 2023r. do dnia 27 listopada 2023r. przedstawił                          

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński.  Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu, i tak: 

I. Uczestniczyłem: 

2 listopada – w spotkaniu z projektantem p. Wojciechem Głowackim autorem opracowania 

Programu Funkcjonalno – Użytkowego zagospodarowania zbiornika Jaśle etap I w celu 

przygotowania opracowania dla etapu II, zw. z otrzymanym dofinansowaniem ZGGŚ  

w ramach „Polskiego Ładu”. 

Chcę przypomnieć, że otrzymaliśmy w ramach ZGGŚ całą kwotę z rozdania, ponieważ  

w wyniku niedopełnionych formalności przez wykonawcę musieliśmy wycofać projekt 

PSZOK, gmina straciłaby 1 800 tys. zł. ZGGŚ rozdzielił te środki między pozostałe gminy. 

Natomiast z nowego rozdania całość kwoty przypadająca na Związek została przekazana na 

Gminę Łączna. Będziemy mogli w całości zrealizować zagospodarowanie zbiornika Jaśle, 

mam nadzieję, że już w przyszłym roku. 

6 listopada – w spotkaniu z projektantem p. Adamem Sadłowskim w sprawie ostatnich 

uzgodnień w dokumentacji na drogę w Jaślach. 

Przypomnę, że dokumentacja ta jest pełna, obejmuje nie tylko przygotowanie samego 

projektu drogi ale również wodociągu, dot. wykonania wjazdów na posesje, oświetlenia drogi, 

chodnika do zbiornika. Wszystkie projekty zostały już złożone do Wydziału Budownictwa 

Starostwa w celu uzyskania ZRID-u, czyli zgody na realizację inwestycji drogowej. 

8 listopada – w spotkaniu z Dyrektor Biblioteki i Kierownik GOPS w sprawie organizacji 

Spotkania Wigilijnego dla osób samotnych. 

Tak się składa, że rokrocznie organizowane były takie spotkania, szczególnie dla osób 

samotnych. Wszystkie kwestie dot. organizacji omówione zostały z Kierownik GOPS  

i Dyrektor GBP. Chcę obu Paniom serdeczne podziękować za otwartość i za to w jaki sposób 

chcą przygotować spotkanie. 

- w spotkaniu z Proboszczem Parafii Występa Księdzem Wiesławem Noga w sprawie drogi 

dojazdowej do projektowanego osiedla w Występie. 

Jutro mam zaplanowane kolejne spotkanie przede wszystkim z właścicielami działki 

położonej w Występie, na której zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego było 

zaprojektowane osiedle. Prace już się toczą, chodzi o uzgodnienia zw. przede wszystkim  

z komunikacją osiedla, wodociągami itp. Myślę, że spotkanie, w którym będzie uczestniczył 

Proboszcz ma na celu ustalenie pewnych kwestii zw. z drogą, która jest położona 

bezpośrednio przy kościele w Występie. 

9 listopada – w spotkaniu z radcą prawnym w sprawie inwentaryzacji robót i rozliczenia prac 

niedokończonej modernizacji oczyszczalni ścieków w Kamionkach. 

Należało przygotować inwentaryzację, na podstawie której ma dojść do rozliczeń tej 

niedokończonej inwestycji. W żadnym stopniu nie blokuje to kontynuacji inwestycji. Ona 

będzie kontynuowana. Informowałem Wysoką Radę o tym, że na koniec I kwartału 2024r. 

Urząd Marszałkowski zapowiedział rozpisanie konkursu na inwestycje zw. z regulacjami 

wodno-ściekowymi. 

10 listopada – w obchodach jubileuszu 25-lecia powstania Powiatu Skarżyskiego,  
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14 listopada – w spotkaniu w ZDP w Skarżysku-Kam. w sprawie inwestycji drogowych na 

terenie Gminy Łączna, konkretnie inwestycji remontowej, która odbywa się  

w Podzagnańszczu, 

16 listopada – w mediacjach ze Stowarzyszeniem w Zaleziance w sprawie wykonania 

rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody Świętokrzyskiego z dnia 16 lutego br. 

stwierdzającym nieważność uchwały Nr XLV/271/2023 Rady Gminy Łączna z dnia  

12 stycznia 2023r. Część z radnych uczestniczyła w tym spotkaniu, ustalenia były takie, że do 

końca tego miesiąca ma wypłynąć z Urzędu Gminy pismo z treścią Porozumienia, które 

będziemy zawierać o powrotnym przekazaniu szkoły w Zaleziance Stowarzyszeniu. 

17 października – w spotkaniu z Kierownikiem ZGK p. Bożeną Tuśnio i p. Jarosławem 

Kowalczykiem właścicielem Zakładu Elektrycznego „Zelko” w sprawie wykonania zasilania 

pomp na zbiorniku Jamno, również dot. kwestii układu elektrycznego, który jest na ujęciu 

wody i wykonaniu pilnych prac, których wymagają te urządzenia, 

- w gminnych obchodach Dnia Seniora. 

Chciałem podziękować Wysokiej Radzie, wszystkim radnym za włączenie się w te obchody, 

zaproszenia chcieliśmy skierować do wszystkich seniorów, którzy wyrażą chęć, dziękuję że 

zaproszenia dotarły. Chodziło głównie o to żeby przekazać zaproszenia osobom, które  

z różnych powodów mogą być zainteresowane Dniem Seniora, a Państwo radni najlepiej 

znają seniorów w swoich miejscowościach. Nie obejmiemy tym wydarzeniem wszystkich, 

musiałoby to być organizowane etapami albo na dużej Sali. Dochodzą do mnie głosy, że 

Urząd Gminy zajmuje się tylko seniorami, a nie innymi grupami społeczeństwa.  

Te wypowiedzi są z gruntu złe, nieprawdziwe, idące w kierunku burzenia pozytywnych 

relacji. Jeśli ktoś mówi, że urząd kieruje swoje zainteresowania tylko do seniorów to jest  

w błędzie. Wysoka Rada corocznie podejmuje uchwałę gdzie dla młodzieży adresowane są 

kwoty 60-100 tys. zł., o dzieciach nie wspomnę, ogródek jordanowski nie kosztuje tyle ile 

organizacja Dnia Seniora. Potrzeby są i różne grupy społeczne zwracają się do nas o pomoc,  

a to Hodowcy gołębi, Koło wędkarzy, KGW, ULKS. Jak ktoś mówi, że nie inwestujemy  

w młodzież, to zapraszam do urzędu, przedstawimy programy których koszt wyniósł 1,5 mln 

zł, gdzie sprzęt w świetlicach jest zakupiony za ponad 300 tys. zł., w wielu przypadkach ten 

sprzęt nie jest nawet rozpakowany.  

 

II. Wydałem zarządzenia: 

- w sprawie zmian budżetu gminy na 2023r., 

- w sprawie ustalenia podstawowej kwoty dotacji na ucznia uczęszczającego do przedszkoli 

prowadzonych przez Gminę Łączna, 

- w sprawie upoważnienia pracowników GOPS do dostępu do Centralnej Ewidencji 

Emisyjności Budynków, 

- w sprawie ustalenia wysokości odszkodowania za działki położone w miejscowości Podłazie 

obręb Podłazie przeznaczonych na poszerzenie drogi gminnej położonej w miejscowości 

Podłazie, 

- w sprawie ustalenia projektu budżetu Gminy Łączna na 2024 rok, 

- w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do złożenia wniosku o utworzenie adresu do doręczeń 

elektronicznych powiązanego z publiczna usługą rejestrowanego doręczenia elektronicznego. 

 

W dniu 23 listopada br. Rada Miejska w Suchedniowie podjęła uchwałę w sprawie 

przekazania działki 383/9 położonej w Kamionkach na rzecz gminy Łączna. W związku  

z powyższym Rada Gminy Łączna stosowną uchwałą w dniu dzisiejszym przyjmie tę 

nieruchomość - a następnie będzie przygotowany protokół uzgodnień na podstawie, którego 

obie gminy spiszą akt Notarialny, na podstawie którego gmina Łączna zostanie właścicielem 

nieruchomości. 
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Natomiast w dniu 23 października br. zostały podpisane protokoły uzgodnień między byłymi 

właścicielami działek położonymi w Podłaziu które, zostały wydzielone na poszerzenie drogi 

,,Krzyżka” - zgodnie z ustaleniami odszkodowanie zostanie wypłacone w przyszłym roku.   

 

W ostatnich dniach zostało zakończone POSTĘPOWANIE O UDZIELENIE ZAMÓWIENIA 

PUBLICZNEGO NA USŁUGĘ „Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości zamieszkałych w Gminie Łączna oraz odbiór, transport  

i zagospodarowanie odpadów z punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych PSZOK 

wraz z jego doposażeniem na 2024 rok.” Jako najkorzystniejsza wybrana została oferta 

Firmy: STALSKAR Sp. z o.o. ul. Kościuszki 1, 26-110 Skarżysko-Kamienna. Oferta 

otrzymała najwyższą punktację oraz spełnia wymogi zawarte w Specyfikacji Warunków 

Zamówienia. Kwota jaka została zaoferowana to: 749.089,05 zł brutto (kwota uzależniona 

jest od ilości odpadów odebranych od mieszkańców). W najbliższych dniach zostanie 

podpisana umowa z wykonawcą. W zw. z powyższym wysokość opłaty śmieciowej pozostaje 

na tym samym poziomie jaka była w ubiegłym roku. 

 

Fundusz rozwoju przewozów autobusowych 

W dniu 9 listopada 2023 r. złożono wniosek o dofinansowanie dwóch linii autobusowych  

w 2024 r. Linia Występa-Występa obejmuje 16 kursów od poniedziałku do piątku oraz  

4 kursy w soboty. Linia Kamionki-Kamionki obejmuje 5 kursów od poniedziałku do piątku 

oraz 4 kursy w soboty. Planowana łączna kwota deficytu: 498 357,60 zł netto. Dopłata  

z budżetu państwa: 219 866,40 zł netto. Wkład własny: 278 491,20 zł netto. Kwota deficytu 

to różnica między ilością pasażerów, którzy płacą za kurs, a pozostałymi miejscami  

w autobusie. 

 

W ramach budżetu Województwa Świętokrzyskiego – zadania określone w ustawie  

o ochronie gruntów rolnych i leśnych: zgodnie z umową z Zakładem Robót Drogowych 

DUKT Sp. z o.o. w dniu 15 listopada 2023 r. zakończono roboty dotyczące zadania: 

Modernizacja drogi dojazdowej do gruntów rolnych w m. Podzagnańszcze Dołki – odcinek I. 

W dniu 20 listopada 2023 r. dokonano odbioru końcowego. Do końca listopada złożony 

zostanie wniosek rozliczający. Wartość całkowita: 171 142,20 zł. Kwota dofinansowania:  

70 000,00 zł. Kwota udziału własnego: 101 142,20 zł. 

 

Rządowy Fundusz Polski Ład: 

Program Inwestycji Strategicznych – Rządowy Program Odbudowy Zabytków 

Konieczne jest podjęcie Uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków  położonym na 

obszarze gminy Łączna. Projekt uchwały został przesłany do zaopiniowania do Urzędu 

Ochrony Konkurencji i Konsumentów w Warszawie. W dniu 15 listopada 2023 r. 

otrzymaliśmy informację, iż Prezes UOKiK nie zgłasza zastrzeżeń do projektu. Ta uchwała 

jest nam potrzebna aby móc wykonać inwestycję wymiany pokrycia dachu na Kościele 

Parafialnym w Łącznej. 

 

Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg – poprawa bezpieczeństwa niechronionych uczestników 

ruchu. W dniu 22 listopada 2023 r. dokonano otwarcia ofert w postępowaniu prowadzonym 

pod nazwą: Przebudowa przejść dla pieszych zlokalizowanych w gminie Łączna 

Część 1. Przebudowa przejścia dla pieszych w ciągu drogi gminnej nr 339001T - Starodroże 

S7 w miejscowości Łączna. 
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Część 2. Przebudowa przejścia dla pieszych w ciągu drogi gminnej nr 339001T - Starodroże 

S7 przy skrzyżowaniu z DP1406T. 

Część 3. Przebudowa przejścia dla pieszych w ciągu drogi gminnej nr 339001T - Starodroże 

S7 przy szkole w miejscowości Gózd. 

Złożono 5 ofert przez firmy: 

a. ZAKŁAD ROBÓT DROGOWYCH DUKT SPÓŁKA Z O.O.  

część 1: cena 482 160,00 PLN, część 2: cena 510 450,00 PLN, część 3: cena 586 710,00 PLN. 

b. ALBUD SPÓŁKA Z O.O. 

część 1: cena 318 506,11 PLN, część 2: cena 311 649,36 PLN, część 3: cena 367 776,24 PLN. 

c. SEKOBUD SPÓŁKA Z O.O. 

część 1: cena 446 305,45 PLN, część 2: cena 437 847,55 PLN, część 3: cena 528 680,74 PLN. 

d. PRZEDSIĘBIORSTWO ROBÓT DROGOWYCH ROADSTAR SP. Z O.O. 

ODPOWIEDZIALNOŚCIĄ 

część 1: cena 627 300,00 PLN, część 2: cena 615 000,00 PLN, część 3: cena 651 900,00 PLN. 

e. ZAKŁAD USŁUG BUDOWLANYCH " LIS - TEL" LISAK ZBIGNIEW 

część 1: cena 357 220,10 PLN, część 2: cena 368 582,35 PLN, część 3: cena 372 532,44 PLN. 

Kwota przeznaczona na realizację zamówienia to: 

część 1: 251 342,90 PLN, część 2: 253 942,43 PLN, część 3: 250 676,99 PLN brutto. 

Najtańszą ofertę przedstawiła firma ALBUD SPÓŁKA Z O.O. jednak są to kwoty 

przewyższające te założone w budżecie. Jeśli udałoby się wygospodarować brakujące środki 

na dwa przejścia w Łącznej tzn. przy Składzie Materiałów Budowlanych - 67 163,21 zł oraz 

przy Delikatesach Centrum - 57 706,93 zł, co daje łącznie brakującą kwotę 124 870,14 zł, 

umowa z Wykonawcą mogłaby zostać podpisana. Natomiast z dofinansowania na przejście  

w Goździe w tym rozdaniu zrezygnujemy przesuwając część założonych przez nas pieniędzy 

na przejścia w Łącznej, a nowy wniosek o dofinansowanie zostanie ponownie złożony w 

2024 r. Rezygnując z przejścia w Goździe zaoszczędzimy 50 135,99 zł z wkładu własnego, 

musimy znaleźć 74 734,15 zł brakującej kwoty. Decyzja musi być podjęta jak najszybciej, 

ponieważ zgodnie z zapisami umowy o dofinansowanie umowa z Wykonawcą powinna być 

podpisana do dnia 15 grudnia 2023r. Będziemy chcieli z Państwem porozmawiać na 

Komisjach, ponieważ musimy zdecydować czy wchodzimy w realizację tych dwóch przejść, 

trzeba byłoby dołożyć kwotę 74 734 zł. Ta kwota na chwilę obecną znajduje się w budżecie, 

mogłaby być wzięta z bieżących remontów dróg, nie bralibyśmy jej z inwestycji. To są 

kwestie, które poruszymy na Komisjach. 

 

Fundusze Europejskie na Rozwój Cyfrowy 2021-2027 

Projekt Cyberbezpieczny Samorząd realizowany jest przez Centrum Projektów Polska 

Cyfrowa w Partnerstwie z NASK Państwowym Instytutem Badawczym. Do końca listopada 

zostanie złożony wniosek w ramach Działania 2.2. „Wzmocnienie krajowego systemu 

cyberbezpieczeństwa”. Czas realizacji maksymalnie 24 miesiące od podpisania umowy, ale 

najpóźniej do 30 czerwca 2026 r. Kwota maksymalna dla Gminy Łączna to 406 860,00 zł,  

bez wymaganego wkładu własnego. 

 

Z ostatnich wniosków: 

- na zlecenie Urzędu Gminy pracownicy ZGK wyrównali koparką odcinek drogi gminnej  

w Osiecznie oraz w Ostrowie, 

- wykonali także ścinkę pobocza na starodrożu w Łącznej. 
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Ad. 6. 

Przedstawienie wniosków z posiedzeń komisji w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej radny Sławomir Litwiński – 

poinformował, w okresie między sesjami Komisja nie obradowała. 

Przewodnicząca Komisji Społecznej radna Marta Siewierska – poinformowała, Komisja 

Społeczna obradowała 21.11.2023r. Tematyka posiedzenia: 

1. Sprawozdanie z realizacji projektów unijnych z zakresu edukacji, kultury, sportu i spraw 

społecznych. 

2. Współpraca z jednostkami i organizacjami działającymi na terenie gminy oraz działalność: 

- Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Łącznej 

- Szkoły Podstawowej w Zaleziance 

- Gminnej Biblioteki Publicznej w Łącznej 

- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łącznej 

- Zakładu Gospodarki Komunalnej w Łącznej 

- Ochotniczej Straży Pożarnej w Łącznej 

- Uczniowsko-Ludowego Klubu Sportowego w Łącznej 

- Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Łącznej 

3. Podsumowanie pracy Komisji Społecznej i sprawozdanie z działalności komisji. 

4. Propozycja planu pracy na 2024r. 

Wnioski: 

1/ ZGK – wykonanie przyłącza energetycznego do Zbiornika Jamno. 

2/ Zespół Szkolno-Przedszkolny w Łącznej: zwiększenie kwoty na dofinasowanie szkoleń dla 

nauczycieli, remont dachu szkoły oraz dachu nad łącznikiem, naprawa elewacji budynku, 

modernizacja ogrodzenia szkoły i odgrodzenie pomp ciepła, naprawa balkonu nad głównym 

wejściem do budynku szkoły, remont odpływów do kanalizacji przy Sali gimnastycznej. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Edward Chaba – poinformował,   

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rozpatrywała 27.11.2023r. petycję Kancelarii Radcy 

Prawnego p. Karoliny Paryska dotyczącej zmiany lokalizacji wiaty przystankowej 

usytuowanej przy działce nr. ew. 83/1 obręb Gózd Gmina Łączna lub zmianę materiału,  

z którego wykonane są ściany wiaty. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji po przeprowadzeniu 

postępowania wyjaśniającego w dniu dzisiejszym i po uzyskaniu opinii Wydziału 

Technicznego Urzędu Gminy w ww. sprawie postanowiła uznać petycję w świetle 

obwiązujących przepisów i warunków technicznych jako nieuzasadniona. Podjęła uchwałę  

nr 3/2023 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 27.11.2023r. w sprawie opinii dotyczącej 

rozpatrzenia petycji dotyczącej zmiany lokalizacji wiaty przystankowej usytuowanej przy 

działce nr. ew. 83/1 obręb Gózd Gmina Łączna lub zmianę materiału, z którego wykonane są 

ściany wiaty. Uzasadnienie: przedmiotowa wiata w msc. Gózd przy posesji 42 została 

wybudowana po licznych interwencjach ze strony mieszkańców. Wiata jest zlokalizowana  

w centralnej części zatoki, przez którą to przebiegają dwa zjazdy indywidualne do posesji 

Gózd nr 41 i 42. Zmiana lokalizacji wiaty poprzez przesunięcie jej w miejsce usytuowania 

słupka D15, przysłaniałaby widoczność z okien posesji nr 42 co również było brane pod 

uwagę w trakcie ustalania jej lokalizacji. Dzisiaj wspólnie z Pani Sylwią Jaworską byliśmy 

tam, mierzyliśmy odległości i sprawdzaliśmy jak to w rzeczywistości wygląda. Odległość 

między granicą posesji wnioskodawców, a krawędzią drogi to 6 m, a więc wiata, która ma 

głębokość około 1 m i jest zlokalizowana 1,5 m od granicy posesji nie utrudnia widoczności 

w swobodnym włączeniu się do ruchu drogowego. Obecna lokalizacja jest zdaniem 

pracowników gminy lokalizacją odpowiednią oraz spełnia warunki bezpieczeństwa ruchu 

drogowego. Należy pamiętać o tym, że to na kierującym ciąży obowiązek zachowania 

szczególnej ostrożności przy włączaniu się do ruchu drogowego. Rzeczona wiata swoimi 
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gabarytami nie stwarza zagrożenia, o którym piszą wnioskodawcy, a zmiana lokalizacji wiaty 

lub też materiału z jakiego jest wykonana jest ekonomicznie nieuzasadniona. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radny Edmund Wykrota – poinformował, 

Komisja Rewizyjna między sesjami się nie odbyła. 

 

Ad. 7 i 8. 

Pytania, wnioski, interpelacje oraz udzielenie odpowiedzi na zadane pytania. 

Przewodnicząca Rady – odczytała pisma, które wpłynęły do Rady Gminy w okresie między 

sesjami: 

1/ 15.11.2023r. ZGK Łączna, prośba o dokonanie zmian w planie wydatków budżetowych 

ZGK na 2023r. Pismo było omawiane na Komisjach Połączonych, dziś są przygotowane 

zmiany w budżecie. 

2/ 21.11.2023r. RIO Kielce, wszczęcie postępowania nadzorczego w stosunku do uchwały 

Rady Gminy Łączna Nr LVI/331/2023 z 30.10.2023r. w sprawie ustalenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 23 listopada 2023r. wpłynęła uchwała nr 85/2023 Kolegium RIO 

z dnia 22 listopada 2023r. w sprawie stwierdzenia nieważności w części uchwały  

nr LVI/331/2023 Rady Gminy Łączna z dnia 30.10.2023r. w sprawie ustalenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. Stwierdza się nieważność ww. uchwały w części dot. § 6 

w zakresie słów: „po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Świętokrzyskiego, nie wcześniej niż”, z powodu naruszenia art. 4 ust. 1 ustawy  

z dnia 20 lipca 2000r. o ogłaszaniu aktów normatywnych i niektórych innych aktów 

prawnych. 

3/ 22.11.2023r. Wojewoda Świętokrzyski, zawiadomienie o wszczęciu postępowania 

nadzorczego dot. stwierdzenia nieważności uchwały Nr LVI/326/2023 Rady Gminy Łączna  

z dnia 30.10.2023 w sprawie zmiany nr 8 Miejscowego Planu Zagospodarowania – Gminy 

Łączna. Odpowiedź jest już przygotowana przez Pana Urbanistę, jutro będziemy pismo 

wysyłać i zobaczymy jaka będzie decyzja. 

4/ 22.11.2023r. Kancelaria Radcy Prawnego Karolina Paryska, Czerwona Górka, prośba  

o podjęcie uchwały w sprawie zmiany lokalizacji wiaty przystankowej usytuowanej przy 

działce nr. ew. 83/1 obręb Gózd gmina Łączna poprzez przesunięcie jej w miejsce słupka 

przystanku i ławeczki albo o zmianę materiału, z którego wykonane są ściany wiaty na 

tworzywo transparentne. Sprawa dot. tego co Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Państwu przedstawił. 

Radna Krawczyńska – zabrała głos, odniosę się do sprawozdania Pana Wójta w kwestii 

przejść dla pieszych. Zapytała, w jakim okresie byłby II etap, czy w pierwszych miesiącach 

przyszłego roku, czy na koniec przyszłego roku. Czym kierował się Pan Wójt, że wybrał 

akurat te dwa przejścia w Łącznej, a nie przy szkole w Goździe, chodzi o dzieci,  

o bezpieczeństwo. Delikatesy Centrum to prywatny sklep, może by się dołożyli do tej 

inwestycji aby wspólnie zrealizować przejścia. 

Radny Wykrota – zabrał głos i podziękował za drogę która powstała w Podzagnańszczu-

Dołki, dziękuję Wydziałowi Technicznemu szczególnie Pani Sylwii Jaworskiej, która miała 

trochę kłopotów, ponieważ właściciele uważali że zabieramy im grunt na tą drogę. Duża 

zasługa jest również radnych, którzy wyrazili zgodę na dofinansowanie drogi, 101 tys. zł to 

nie mało. Dziękuję również pracownikom ZGK, którzy przy wjeździe z drogi powiatowej 

niwelowali teren. 

Radna Piwowar – zabrała głos odnośnie remontu przystanku w Łącznej i poprawy 

chodników. Jeżeli byłyby modernizowane te przejścia tak jak Wójt powiedział to chodniki 

byłyby może poprawione ale chodzi mi o remont głównego przystanku w Łącznej. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zabrał głos w temacie przejść dla pieszych. Nic nie 

przesądziłem, informacje zostały przeze mnie przekazane, ja tylko zaproponowałem. 
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Ostateczną decyzję podejmie Rada Gminy. Jeśli ja miałbym decydować to zrobiłbym dwa 

przejścia, o których powiedziałem. Dlaczego nie w Goździe, centrum gminy wymaga żeby 

przejścia dla pieszych były. Natężenie ruchu w tych dwóch miejscach, również z uwagi na 

skrzyżowanie drogi gminnej z powiatową, jest duże, zlokalizowanych jest tu najwięcej 

obiektów, do których przyjeżdżają mieszkańcy z całej gminy. Na przejściu w Goździe przy 

szkole też mi zależy, uważam że należy je zrobić żeby zwiększyć bezpieczeństwo osób 

korzystających z przejścia. Mówimy o udziale gminy w tej inwestycji, decyzja czy należy te 

środki zwiększyć, czy nie, będzie przez Państwa dyskutowana. Chcę żeby decyzja dawała 

nam szansę wykorzystania środków, które gmina może otrzymać. Jeśli chodzi o remont 

przystanku w Łącznej, starałem się żeby w tym roku już ruszyć z remontem. Kiedyś na tym 

przystanku wsiadało bardzo dużo ludzi. Dzisiaj ten przystanek w swoich rozmiarach odstaje 

od pozostałych i chcemy zmienić ten wizerunek żeby był schludny, chcemy również poprawić 

nawierzchnię w obrębie całego skrzyżowania. To główny powód dlaczego zwlekaliśmy  

z remontem przystanku. Koszty zw. z wymianą wiaty przystankowej nie są ujęte  

w finansowaniu przejść dla pieszych. Chcemy wykorzystać te środki żeby zwiększając 

elementy bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych wykonać również wymianę części 

chodników. Pozostała by jedynie kwestia zatoki przystankowej, gdzie powinna pojawić się 

nowa wiata oraz kwestia nawierzchni. Rozmawialiśmy na ten temat z radną z Łącznej, 

sugestie wydają się sensowne, są do przeanalizowania. Jeżeli podejmiemy decyzję, że dwa 

przejścia dla pieszych w Łącznej będą wykonywane to połączymy tą inwestycję z wymianą 

wiaty. 

Radna Siewierska – zapytała, na jakim etapie jest budowa wodociągu w Zagórzu. Jak dużo 

jeszcze przyłączy zostało do zrealizowania, czy firma zdąży w terminie. 

Zastępca Wójta p. Krzysztof Pastuszka – odpowiedział, informację ile przyłączy jest 

zrealizowanych bądź ile zostało mogę przygotować na Komisję. Nie mamy żadnych 

sygnałów, że termin zakończenia inwestycji jest zagrożony. 

Radny Chaba – zabrał głos w sprawie przejść dla pieszych, moim zdaniem ruch pieszych  

w Goździe jest większy niż przed sklepem Delikatesy. Jestem częstym klientem sklepu i ruch 

pieszych jest minimalny. W Goździe chodnik jest po lewej stronie drogi, wszyscy, nie tylko 

dzieci muszą przechodzić przez drogę. Wiem, że to centrum gminy ale chodzi  

o bezpieczeństwo pieszych. Wydaje mi się, że powinniśmy najpierw zrobić przejście  

w Goździe potem przed Centrum. 

Radny Litwiński – zapytał Zastępcę Wójta, jak wygląda sprawa wejścia ekipy budowlanej na 

drogę Podłazie-Krzyżka, był zapis o 1 grudnia, czy to realne. 

Zastępca Wójta p. Krzysztof Pastuszka – odpowiedział, taka jest wersja firmy, w ostatnich 

dniach podpisywałem firmie organizację ruchu tymczasową, która również zaczyna się od  

1 grudnia. Od 1 grudnia firma wejdzie na roboty ziemne, a okresem wiosennym na prace 

bitumiczne. 

Sołtys Zaskala p. Danuta Krzciuk – zapytała, co dalej z drogą na Zaskale, sprzęt odjechał, jest  

100 m drogi niedokończone. Dzwoniłam do Pana Czyża, powiedział że będą robić, ale kiedy. 

Zastępca Wójta p. Krzysztof Pastuszka – odpowiedział, inwestycja będzie dokończona,  

w trakcie wykonywania umocnienia podbudowy drogi mieszanką cementową zostały wykryte 

źródła, które tam się znajdują. Na tą chwilę firma wykona sączki, które zostaną sprowadzone 

do rowu, zostanie umocniony ten odcinek i położona warstwa asfaltu. Zostanie to wykonane 

tylko natura trochę pokrzyżowała plany. 

Sołtys Zaskala p. Danuta Krzciuk – zauważyła, tam są takie progi że można urwać koło.  

Radny Wykrota – zauważył, droga jest zamknięta, jest zakaz ruchu od Zaskala  

i Podzagnańszcza. 

Sołtys Zaskala p. Danuta Krzciuk – zauważyła, od strony Wiączki nie ma znaku. 
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Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zabrał głos, sprawdzałem dzisiaj oznakowanie i ono 

jest, wyraźnie pokazuje jak ruch powinien się odbywać. Prace przesunęły się w czasie, 

ponieważ wynikło coś co nie było zaplanowane. Trzeba zrobić dodatkowe rzeczy ale pewne 

prace należy wykonywać przy odpowiedniej aurze pogodowej. Proszę o cierpliwość, na 

pewno ta inwestycja zostanie zakończona. 

Radna Krawczyńska – zabrała głos, nie usłyszałam odpowiedzi na pytanie o termin II etapu 

przejść dla pieszych.  

Zastępca Wójta p. Krzysztof Pastuszka – odpowiedział, ten program jest programem 

cyklicznym i corocznym. W drugiej połowie roku pojawia się informacja o konkursie. Tak 

było w zeszłym roku, w tym roku i tak myślimy, że będzie w przyszłym. 

Radny Wisowaty – zabrał głos, chciałem poruszyć temat budowy skrzyżowania koło 

wiaduktu, jak widzimy budowa jest rozpoczęta, firma nie dokończyła, pytając w Powiecie  

o termin zakończenia inwestycji stwierdzono, że mają termin do końca przyszłego roku. Cały 

przyszły rok jeszcze będziemy jeździć po takim rozpoczętym remoncie, to jest śmieszne. Taki 

remont powinien być dawno zakończony, to nie jest duża inwestycja. Druga sprawa, chciałem 

odnieść się do słów Wójta dot. wykorzystania boisk, sal gimnastycznych w naszej gminie. Jak 

tylko stawki za wynajem Sali gimnastycznej poszły w górę byłem przeciwny temu  

i w dalszym ciągu jestem przeciwny. Nasza sala gimnastyczna stoi pusta, nie żyje. Boiska tak 

samo, czy kiedyś w ogóle to światło nad boiskami było używane. Boiska też można 

wynajmować, oświetlić je nocą. Nie wiem czy w Goździe boisko jest dostępne. 

Radna Cieślik – poinformowała, tak, jest dostępne. 

Radny Wisowaty – zauważył, sala gimnastyczna w Łącznej była wynajmowana przez różne 

grupy, sekcje, przynajmniej ludzie się ruszali i młodzi i starsi, było trochę sportu. Przez 

zaproponowaną stawkę wszystkie grupy, które wynajmowały pouciekały do Ostojowa, 

Wzdołu, Zagnańska. Wszędzie jest ruch, nawet do godz. 22,00 urządzenia są czynne. 

Zainwestowaliśmy kupę pieniędzy ale nikt z tego nie korzysta. Ta osoba, która pisała  

w Internecie na ten temat ma dużo racji. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zabrał głos, wszystkie obiekty sportowe są po to żeby 

z nich korzystać. Nikt nie jest przeciwny żeby jakikolwiek obiekt wynajmować tylko 

dlaczego tak jest, że Gmina Łączna ma wszystko dawać za darmo i ponosić koszty. Pomijam 

kwestię Sali, parkietu, pomalowania ścian, bo to są drobiazgi. Mówimy o energii elektrycznej 

i cieplnej. Ruszyliśmy temat kiedy poszły mocne podwyżki prądu i zwiększyły się wydatki 

zw. z ogrzewaniem. Dlaczego osoby spoza gminy przyjeżdżały do nas, a takie same sale są  

właśnie w Zagnańsku, Suchedniowie. Od momentu kiedy podwyższyliśmy stawki nie opłaca 

im się tu przyjeżdżać. Wysoka Rada może wprowadzić swoimi decyzjami uregulowania 

odnośnie wynajmowania hali sportowej. Mamy eksperta w gminie, którym jest Pan 

Żmijewski, który w tych sprawach ma olbrzymie doświadczenie i wiedzę. Przychodził do 

mnie nie raz i mówił, dlaczego panie Wójcie Orlicz w Suchedniowie bierze za wynajęcie 

boiska 800 zł, a w gminie Łączna jest za darmo, tak było. Nie narzucałem stawki, bo 

uważałem i uważam że obiekty powinny żyć. Tylko jeśli mamy udostępniać salę to 

powinniśmy skorzystać przynajmniej w takim zakresie, który pozwoli zminimalizować koszty 

zw. z  funkcjonowaniem. W momencie trwania projektów unijnych każdy kto chce może 

użytkować za darmo, po tym okresie gminy muszą zrobić remont nawierzchni boiska, która 

dużo kosztuje i od tego momentu zaczyna się wynajmowanie boiska za konkretne kwoty. 

Dzisiaj nawet gdybyśmy chcieli pozostawić te same stawki chcąc zachęcić do uprawiania 

sportu to będzie to zadanie trudne. Dzisiaj ktoś kto chce uprawiać sport to go uprawia. Będę 

rozmawiał z Panią Dyrektor szkoły w Łącznej i proszę również Przewodniczącą Komisji 

Społecznej żeby ten temat poruszyć, zaprosić Pana Żmijewskiego. Spróbujemy rozpatrzeć 

jeszcze raz ten problem. Proponuję żebyśmy ustalili w jakiej formule będą wynajmowane 

obiekty sportowe. Niech to będzie w takim wymiarze jak w innych gminach.  
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Przewodnicząca Rady – zauważyła, Pan Wiceprzewodniczący pewnie miał na myśli naszych 

mieszkańców, a nie grupy np. z Kielc. Słuszne jest żeby wyjaśnić te kwestie.  

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zabrał głos, ja dzisiaj nie bez przyczyny 

powiedziałem, że ludzi z Gminy Łączna stać jest na to żeby pisać, że myśli się tylko  

o seniorach, a o młodzieży, dzieciach nie, przeciwko tego typu nieobiektywnemu stawianiu 

sprawy się oburzam. 

Przewodnicząca Rady – zauważyła, Pan Wójt ma rację żeby spotkać się z Prezesem 

Żmijewskim i wyjaśnić te kwestie jak jest w gminach ościennych. 

Radny Litwiński – zabrał głos, zanim podejmiemy jakiekolwiek decyzje co do zmian opłat, 

należałoby sporządzić rozeznanie od Prezesa Żmijewskiego, innych grup nieformalnych  

i młodzieży, jakie grupy na terenie Łącznej byłyby zainteresowane korzystaniem z Sali 

gimnastycznej i boisk. 

Przewodnicząca Rady – poinformowała, jest to wniosek do Przewodniczącej Komisji 

Społecznej. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zapytał radnych, kto z Państwa wie, która szkoła  

w Kielcach udostępnia swoją halę sportową. 

Przewodnicząca Rady – zabrała głos, nie wiemy i dlatego prosimy o rozeznanie.  

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – odpowiem, żadna. 

Radny Chaba – zwrócił się do Kierownik ZGK, były informacje odnośnie modernizacji, 

budowy drugiej studni w Zaleziance. Może Pani coś bliżej powiedzieć. 

P.o. Kierownika ZGK p. Bożena Tuśnio – odpowiedziała, 23 listopada było spotkanie  

z docelowym wykonawcą, byliśmy na głównym ujęciu w Zaleziance, prowadzone były 

rozmowy jak to ma wyglądać, jakie zmiany będą wprowadzone. To wszystko jest teraz  

w trakcie analizy. Z wstępnych informacji wiem, że pierwsze prace planowane są na początku 

nowego roku dot. odwiertu nowej studni. Następny plan to było spotkanie na hydroforni 

Zalezianka, również omówione zostały wszystkie aspekty zarówno zbiornika, miejsca 

usadowienia. Następnie było spotkanie na przepompowni wody Występa, gdzie cały zestaw 

pompowy jest do wymiany. Następnie wyjazd na ujęcie wody w miejscowości Klonów, gdzie 

również będą duże zmiany. Trwają w tej chwili rozmowy czy będzie renowacja drugiej 

studni, czy odwiert w zupełnie innym miejscu. Wykonawca mówił nam, że budynek będzie  

w innym miejscu, zbiornik w innym. Dużo zmian, nowe aspekty, trzeba być dobrej myśli, że 

wszystko będzie dobrze. Czas realizacji tego zadania bodajże kwiecień 2025r. 

Zastępca Wójta p. Krzysztof Pastuszka – zabrał głos, w uzupełnieniu słów Pana Wójta 

odnośnie podjęcia decyzji w kwestii przejść dla pieszych proszę żeby Komisję zwołać jak 

najszybciej. Jeśli podejmiemy jakąkolwiek decyzję, że mamy to zadanie realizować jesteśmy 

zobowiązani podpisać umowę z wykonawcą najpóźniej do 15 grudnia. Decyzje, które 

zapadną muszą być sfinalizowane uchwałą Rady Gminy. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy. 
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Przewodnicząca Rady wznowiła obrady po przerwie. 

Ad. 9 a) 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków położonym na obszarze gminy 

Łączna. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LVII/336/2023 

Rady Gminy Łączna  z dn. 27 listopada 2023r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 13/13 obecnych radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9 b) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę Łączna części mienia 

Miasta i Gminy Suchedniów w związku ze zmianą granic. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LVII/337/2023 

Rady Gminy Łączna  z dn. 27 listopada 2023r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 13/13 obecnych radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9 c) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łączna na 2023 rok. 

Skarbnik Gminy p. Joanna Kopytek – zabrała głos i przekazała informację, został rozdany 

radnym i sołtysom aktualny Zał. Nr 7 do projektu uchwały, są to dotacje podmiotowe w 2023 

roku z kwotą 615 tys. zł dla Gminnej Biblioteki Publicznej w Łącznej. 

Przewodnicząca Rady – zabrała głos, nie byłam na połączonych Komisjach jak uchwała była 

omawiana i mam pytanie, w Uzasadnieniu w pkt. 5, w Zał. Nr 6 jest mowa o kwocie 15 tys. zł 

na zakup samochodu osobowo-transportowego i to jest zgodnie z pismem, które napisała 

Kierownik ZGK. Natomiast w Zał. 6 dział 900 rozdział 90017 mamy kwotę 30 tys. zł. 

Skarbnik Gminy p. Joanna Kopytek – poinformowała, kwota 30 tys. zł to kwota z poprzedniej 

sesji. W puknie 4 gospodarka ściekowa i ochrona wód w dziale 90001 jest zwiększenie kwoty 

majątkowej z kwoty 57 200 zł na 72 200 zł, tu jest kwota 15 tys. zł na samochód. 

Przewodnicząca Rady – zauważyła, 30 października nie było kwoty 30 tys. zł przy sesji.  

Radny Wisowaty – zapytał, co to za kwota 30 tys. zł, skoro 15 tys. zł jest pod pkt. 4.  

Skarbnik Gminy p. Joanna Kopytek – odpowiedziała, 30 tys. zł zakup i montaż pomp ciepła  

w budynku poczty w Łącznej, to dotacja którą Zakład otrzymał na poprzedniej sesji tylko 

załącznik został zaktualizowany. 30 tys. zł w naszym budżecie jest w rozdziale 85395. 

Natomiast ZGK nie ma takiego rozdziału i kwota musiała zostać wpisana w dział 90017. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały, z załącznikiem Nr 7 w nowym 

brzmieniu, poprzez głosowanie jawne imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno 

nazwiska radnych, wyczytani radni określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LVII/338/2023 

Rady Gminy Łączna  z dn. 27 listopada 2023r. 

została podjęta większością głosów (za – 11, wstrzymało się – 2/13 obecnych radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9 d) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łączna  

na lata 2023-2032. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LVII/339/2023 

Rady Gminy Łączna  z dn. 27 listopada 2023r. 

została podjęta większością głosów (za – 11, wstrzymało się – 2/13 obecnych radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10. 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Gminy Łączna z dnia 30 października 2023r. 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie protokołu z dnia 30 października 2023r. 

Protokół został przyjęty większością głosów. 

(za – 11, wstrzymało się – 2/13 obecnych radnych).  

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 11. 

Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że porządek obrad został wyczerpany, podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła LVII–e posiedzenie Rady Gminy Łączna w kadencji                    

2018-2024. 

   Przewodnicząca Rady Gminy 

           Protokół sporządziła:         

           Magdalena Chmiela            Monika Pająk 
 

 

 

 


